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Beantwoording technische vragen forumavond 17 mei 2016 
 

Forum 1A: Besluitenlijst fora 5 april 2016 
 

Nr. Fractie Vraag Antwoord 

1 -- -- -- 

 
Forum 1A: Actiepuntenlijst forumvergaderingen 
 
Nr. Fractie Vraag Antwoord 

1 

 

D: m.b.t Westerdel : In 
de B&W besluiten van 
1-3-2016 wordt bij punt 
7 “het aangepaste 
Beeldkwaliteitsplan 
Westerdel en de plano-
logische doorvertaling” 
aangegeven.  
Wanneer en hoe wordt 
de raad hierover gein-
formeerd? 

Het aangepaste beeldkwaliteitsplan Wester 
del heeft geen relatie met punt D van de 
actielijst. (kwalitatief versus kwantitatief) 
 
Het aangepaste beeldkwaliteitsplan is op 30 
maart bij de griffie aangeboden ter verzen-
ding naar de raad. 
Abusievelijk is dit niet gebeurd. Het docu-
ment zal op de lijst van ingekomen stukken 
voor het forum van juni 2016 worden ge-
plaatst. 

2 GroenLinks 1512 01 1: Vangnetre-
geling:   
het 1e kwartaal is voor-
bij, kan er een update 
komen? 

Halte Werk is bezig met het opstellen van 
de prognose 2016 n.a.v. de cijfers over het 
1e kwartaal, deze prognose zal eind mei 
eerst aan het Bestuurlijk Team van Halte 
Werk voorgelegd worden. Hierna kan onze 
gemeenteraad ingelicht worden. 

3 GroenLinks 1603 08 9: samenwer-

king en rolverdeling 
WAC:  
kan de raad een kopy 
van de afspraken ont-
vangen? 

Kopie van de afspraken wordt zo mogelijk 
dinsdag 17 mei toegezonden. 

 
 

Forum 1A: Afdoening ingekomen stukken aan de raad 
 

Nr. Fractie Vraag Antwoord 

1  IS Cat  D01: Jaarverslag 
Omgevingsrecht 2014 en 
2015. 
Vraag: Wanneer kan de raad 
de Verordening tegemoet 
zien in verband met de invoe-
ring van de wet VTH per in-
gang van 01-07-2016? Graag 
uw toelichting.  

De (concept) verordening is door een 
afvaardiging van de 21 gemeenten 
aangesloten bij de RUD, de provincie 
Noord-Holland en de RUD opgesteld. 
Dit concept moet nog door de gemeen-
te Langedijk voorgelegd worden aan 
de provincie. 
Daarna zal de verordening aan de raad 
worden aangeboden. 

2 ChristenUnie IS Cat : E15: E-mailbericht 
Milieudefensie inzake han-
delsverdragen CETA en 
TTIP..  
Vraag: Zijn er voorstellen te 
verwachten vanuit het college 
inzake deze materie? Graag 

 
 
 
 
Wij hebben hier vooralsnog geen initia-
tief op genomen. 
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uw toelichting.? 

1 

 

A02: hoe is deze brief afge-
handeld? Wat kan het college 
hierin nog betekenen? 

De brief is momenteel nog in behande-
ling bij de Gemeente Langedijk. De 
zaak van de briefschrijver gaat over 
een geschil met Staatsbosbeheer. 
Gemeente Langedijk speelt hierin geen 
rol. De brief zal als zodanig worden 
beantwoord. 

2  D02: al vaker heeft de raad 
gemeld dat verslagen en 
visies van de Regio Alkmaar 
in (ook) digitaal leesbare 
versies aangeboden zouden 
moeten worden. Gaarne ac-
ties hierop? 

Op dit moment is niet duidelijk wat de 
oorzaak is van het feit dat het niet dui-
delijk leesbaar is. Er wordt gezocht 
naar een oplossing. 

1 

 

CAT E09 Rapport Studie-
groep Openbaar bestuur: 
wordt dit rapport betrokken bij 
het verdere overleg over de 
bestuurlijke toekomst Lange-
dijk  cq is het geschikt om de 
uitkomsten van het overleg 
over de bestuurlijke toekomst 
hieraan spiegelen? 

Indien het forum van mening is dat dit 
document betrokken moet worden bij 
de bestuurlijke toekomst van Lange-
dijk, dan wordt u geadviseerd dit do-
cument in handen te stellen van de 
regiegroep.  
 

 
 
 

Forum 1A: Mondelinge mededelingen vanuit de commissie Sociaal Domein 
 

Nr. Fractie Vraag Antwoord 

1 -- -- -- 

 
 
 

Forum 1A: Mondelinge mededelingen vanuit de regiegroep Bestuurlijke toekomst 
Langedijk 
 

Nr. Fractie Vraag Antwoord 

1 -- --- -- 

 
 

Forum 1A: Afrekening fractievergoedingen 2015 
 

Nr. Fractie Vraag Antwoord 

1 -- -- -- 

 
 
Forum 1A: Bespreeknotitie HvL/D66 over motie Veiligheidrsregio in relatie tot resul-
taten onderzoek “Grip op verbonden partijen” 
 

Nr. Fractie Vraag Antwoord 

1 -- --- -- 

 


